
Radny Rady Miasta Lublina 

Stanisław Brzozowski 

Lublin dn. 31 styeznia 2022 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie skarg mieszkańców ulicy Dereckiego. 
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W związku z budową odcinka ulicy Dereckiego od Zelwerowicza w kierunku północnym do 

zabudowy wielorodzinnej, proszę o dopilnowanie przez Z D i M, aby odcinek gruntowy ulicy 

Dereckieg,o dochodz.ący do ulicy Cedrowej nie był rozjeżdżany ciężarówkami inwestora 

budującego część ulicy od Zelwerowicza. 

Byłoby wskazane również, aby inwestor wyrównał szutrem te koleiny i doły, które już jego 

kierowcy ciężarówek zdążyli zrobić zanim zaczęli respektować zakaz używania tego odcinka drogi 

na skutek interwencji odpowiednich służb po wcześniejszych skargach mieszkańców. Mamy 

dowody, że takie fakty miały miejsce. 

Niestety w obecnym zimowo-wiosennym okresie łatwo ciężkim sprzętem zdegradować 

ulicę tymczasowo utwardzoną, a mieszkańcy tego rejonu muszą przecież jakoś dojechać 

samochodami osobowymi do swoich domów. 

Szkoda swoją drogą, że nie udało się „przekonać" dewelopera, aby wybudował całą ulicę 

Mirosława Dereckiego. 
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